
Referat fra bestyrelsesmødet d.8.august 2023

Mødedeltagere: Søren N, Lars, Christian, Gorm og Erik.

Herudover deltog:   Havnefogeden og revisor

Afbud fra: Martin, Peter, Torben og Søren M

Formanden

• Søren N vil arbejde på at få Odder Byråd på besøg i lystbådehavnen, så de ved 
selvsyn kan se den udvikling havnen har været igennem det seneste år.

Havnefogden.

• Den gasgrill som det blev vedtaget at investere i tidligere på sæssonnen, har været en 
succes. Derfor har vi besluttet at hvis der findes en  mere rengøringsvenlig model, så vil vi 
anskaffe sådan en til næste sæsson.

• Vippebroen der er afmonteret, ligger nu som flydebro ved det nye slæbested.

• Seniorsejlerne er kommet i gang med at male. Masteskuret får malet jernkonstruktionen 
under taget så det ikke drypper ned med rust. Jolleskurene får også en omgang og 
affaldsøen og den nye hal bliver malet færdig.

• De master og grej der stadig ligger i mastestativet er blevet flyttet ind bagerst og er mærket 
med dato. Der vil senere tages stilling til bortskaffelse.

• Antal gæstesejlere i året indtil nu er: 2393.

Økonomi

• Økonomien kører som forventet.

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.12.sep. 2023 kl.17.00.

Ref. Erik Pedersen 


